

Dr. Cindy-Lee Dennis is a Professor in the Lawrence S. Bloomberg Faculty of Nursing and the Faculty of Medicine, Department of Psychiatry at the University of Toronto. She holds the Women's Health Research Chair at Li Ka Shing Knowledge Institute, St. Michael's Hospital. Previously she held the Canada Research Chair in Perinatal Community Health. She is currently the principal investigator of seven large, multi-site studies and is a co-investigator on twenty-four other research projects concerning maternal, paternal, and infant health outcomes with a particular focus on perinatal mental health, breastfeeding and e-health interventions. She holds over \$23 million in funding as a principal investigator from the Canadian Institutes of Health Research (CIHR) and has over 200 peer-review publications. She is the lead author on eight Cochrane systematic reviews and has provided over 165 invited presentations. She developed the Breastfeeding Self-Efficacy Scale, the most widely used breastfeeding measure in the world that has been translated into over 20 different languages. Dr. Dennis has worked with the Ontario Ministry of Children and Youth Services, the Provincial Council for Maternal and Child Health, and Public Health Ontario to influence policy and improve the care provided to women and their families across the perinatal period.



Cindy-Lee Dennis, PhD FCAHS

La **D^{re} Cindy-Lee Dennis** est professeure à la Faculté Lawrence S. Bloomberg de sciences infirmières et au Département de psychiatrie de la Faculté de médecine de l'Université de Toronto. Elle est titulaire de la chaire de recherche sur la santé des femmes à l'Institut du savoir Li Ka Shing de l'Hôpital St. Michael. Auparavant, elle était titulaire d'une chaire de recherche du Canada en santé communautaire périnatale. Elle est actuellement la chercheuse principale de sept grandes études multisites. Elle est également cochercheuse dans 24 autres projets de recherche portant sur la santé des mères, des pères et des enfants, et plus particulièrement sur la santé mentale périnatale, l'allaitement et les interventions de santé en ligne. Elle bénéficie d'un financement de plus de 23 millions de dollars en tant que chercheuse principale des Instituts de recherche en santé du Canada (IRSC) et a publié plus de 200 articles dans des revues scientifiques évaluées par des pairs. Elle est l'auteure principale de huit revues systématiques Cochrane et a été invitée à participer à plus de 165 présentations. Elle a mis au point la Breastfeeding Self-Efficacy Scale, l'instrument de mesure de l'allaitement le plus utilisé au monde, qui a été traduit dans plus de 20 langues différentes. La D^{re} Dennis a travaillé avec le ministère des Services à l'enfance et à la jeunesse de l'Ontario, le Provincial Council for Maternal and Child Health et Santé publique Ontario afin d'influer sur les politiques et d'améliorer les soins offerts aux femmes et à leur famille tout au long de la période périnatale.